
                                          Sprawozdanie z prac Komisji Budżetu i Infrastruktury 

                                       w okresie międzysesyjnym 30.10.2024 – 25.11.2024. 

 

Posiedzenie komisji łączonej w dn. 4 listopada 2024 r. Komisja Budżetu i Infrastruktury oraz 

Komisja Spraw Społecznych. 

Komisje analizowały i opiniowały propozycje stawek podatkowych i opłat lokalnych na 2025 rok. 

-  Stanowisko Komisji w sprawie podatku od nieruchomości: 

Komisje po przedstawieniu stawek obowiązujących i wysokości wpływu do budżetu Gminy głosowały 

o wprowadzenie stawki maksymalnej za grunty związane z działalnością gospodarczą (1,38 zł). W 

głosowaniach Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała propozycję zmiany stawki 

podatkowej. Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowała propozycję zmiany stawki 

podatkowej. Komisja  Budżetu i Infrastruktury wnioskuje o pozostawienie pozostałych stawek podatku 

od nieruchomości na tegorocznym poziomie. 

-  Stanowisko Komisji w sprawie podatku od środków transportu: 

Komisje po przedstawieniu wysokości stawek obowiązujących odnośnie samochodów ciężarowych o 

masie 12-13 t, 13-14 t, 14-15 t i powyżej 15 t przyjęły wzrost stawki podatku o 3% dla samochodów 

ciężarowych o masie 12-13,13-14 t, 14-15 t i powyżej 15 t oraz o pozostawienie pozostałych stawek na 

tegorocznym poziomie.  

W głosowaniach jawnych Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała propozycję zmiany 

stawki podatkowej. Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowała propozycję zmiany 

stawki podatkowej. Komisje wnioskują o pozostawienie pozostałych stawek od środków transportu na 

tegorocznym poziomie. 

- Stanowisko Komisji w sprawie wzrostu podatków ogółem z wyłączeniem wniosków w sprawie 

wzrostu za grunty związane z działalnością gospodarczą i od środków transportu które zostały 

przyjęte. 

Wniosek o podniesienie wszystkich stawek podatków o 2%. 

W głosowaniach jawnych Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała propozycję wzrostu 

stawki podatkowej. Komisja Budżetu i Infrastruktury negatywnie zaopiniowała propozycję zmiany 

stawki podatkowej. 

Wniosek o pozostawienie wszystkich stawek podatków na dotychczasowym poziomie, czyli wzrost 

o 0%. 

W głosowaniach jawnych Komisja Spraw Społecznych negatywnie zaopiniowała propozycję 

pozostawienia obowiązujących stawek podatku na poziomie roku 2024. Komisja Budżetu i 

Infrastruktury pozytywnie zaopiniowała propozycję pozostawienia stawek obowiązujących w 2024 

roku, czyli 0% wzrostu. 

-  Stanowisko Komisji w sprawie opłaty od posiadania psa: 

Komisje wnioskują o pozostawienie stawki na poziomie 35 zł. 



 W głosowaniach jawnych Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała propozycję 

pozostawienia stawki. Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowała propozycję 

pozostawienia stawki na tegorocznym poziomie. 

-  Stanowisko Komisji w sprawie opłaty targowej: 

Komisje wnioskują o pozostawienie stawki opłaty targowej w kwocie 20 zł za metr bieżący. W 

głosowaniach Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała propozycję pozostawienia stawki. 

Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowała propozycję pozostawienia stawki na 

tegorocznym poziomie. 

- Komisje wnioskują o opracowanie Regulaminu w sprawie miejsc targowych.  

W głosowaniach jawnych Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała propozycję 

opracowania Regulaminu. Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowała propozycję 

opracowania Regulaminu. 

Komisja Budżetu i Infrastruktury po przedstawianiu stanu infrastruktury drogowej na terenie gminy 

Mszana z podziałem na sołectwa zgłosiła dwa wnioski. 

-  Wniosek o sporządzenie przez Wójta Gminy planu ramowego z podziałem na sołectwa w Gminie 

Mszana, określającego stan prawny dróg, zgodności majątkowej oraz wykazu działek prywatnych 

znajdujących się pod drogami na terenie Gminy Mszana. 

W głosowaniach jawnych Komisja Spraw Społecznych nie zaopiniowała wniosku; głosowanie: 3 za, 3 

wstrzymujące się. Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowała wniosek.  

Celem opracowania ma być stworzenie planu wydzielenia działek pod drogami na lata 2025 -2029 i 

stwierdzenie możliwości prawnych ich przejęcia. 

-  Wniosek o sporządzenie przez Wójta Gminy planu ramowego dróg zawierającego informacje o 

stanie dróg, ostatnim remoncie, kwotach poniesionych na ich remont obowiązującej gwarancji i inne 

zgodnie z wnioskiem komisji. 

 Celem opracowania ma być stworzenie planu remontów na lata 2025 – 2029, stwierdzenie 

możliwości finansowania z budżetu Gminy, konieczność pozyskania środków zewnętrznych, 

przypuszczalny koszt remontu budowy drogi określenie stanu technicznego. 

W głosowaniach jawnych Komisja Spraw Społecznych nie zaopiniowała wniosku; głosowanie: 3 za, 3 

wstrzymujące się. Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowała wniosek.  

- Komisje zapoznały się z wykazem postępowań przetargowych, rejestrem zamówień publicznych i 

wykazem umów zawartych w wyniku postępowań przetargowych w 2024 roku. 

 

Posiedzenie komisji łączonej w dn. 18 listopada 2024 r. Komisja Budżetu i Infrastruktury oraz 

Komisja Spraw Społecznych. 

Komisje zapoznały się z działaniami związanymi z ochroną powietrza.  

Komisje zapoznały się z projektem uchwały budżetowej na 2025 rok i projektem Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. Szczegółowa opinia zostanie wypracowana na kolejnym posiedzeniu Komisji. 



Komisja podjęła wnioski: 

- Wniosek o wprowadzenie do projektu budżetu zadania z wniosku Radnej Barbary Kruczek o 

zabezpieczenie środków w kwocie 16.000 zł na budowę oświetlenia ul. Ładnej w Mszanie. 

Wniosek przyjęto przez obie Komisje. 

-  Komisje zaakceptowały terminy przygotowania dokumentu, obejmującego sieć wszystkich dróg na 

terenie gminy z informacjami na temat ich stanu prawnego, wykazu działek itd. Taki dokument 

zostanie stworzony do końca bieżącego roku. Natomiast do końca lutego 2025 roku dokument 

zostanie uzupełniony o dodatkowe tabele z informacjami zgodnie z wnioskiem. 

 Obie komisje zaakceptowały termin przygotowania dokumentu. 

 

Komisja opiniowała projekty uchwał w sprawie: 

-  Zmiany budżetu Gminy Mszana na 2024 rok 

W głosowaniach jawnych Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt zmiany 

uchwały. Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowała projekt zmiany uchwały.  

- Wniosek wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy 

ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy ochrony zwierząt i innych ustaw powiązanych 

tematycznie. 

W głosowaniach jawnych Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała propozycję wniesienia 

petycji. Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowała propozycję wniesienia petycji   

 - Wniosek wystąpienia do Rady Powiatu Wodzisławskiego z petycją w sprawie wystąpienia do gmin 

powiatu wodzisławskiego o wsparcie finansowe działalności Ośrodka Wsparcia w Połomi 

W głosowaniach jawnych Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała propozycję wniesienia 

petycji. Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowała propozycję wniesienia petycji.   

 

Przewodniczący Komisji 
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